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Ie Jaar 

lokaai Montfoort CDA Partj met har voo 1inschoter & vtorttoot 

MOTIE 

De gemeenteraad van Montfoort, ¡n vergadering bijeen op; 4 november 2024 

Onderwerp: vreemd aan de agenda — bereikbaarheid Montfoort i.r.t. de 
Programmatische verkenning Rijnenburg 

Ondergetekenden, 

Overwegende dat: 
• de gemeente Utrecht op 19 september 2024 de Programmatische 

verkenning Rijnenburg heeft gepubliceerd; 
• deze verkenning het eerste deel is van een groter onderzoek, namelijk de 

Uitgangspuntennotitie; 
• gemeente Utrecht van zins is om in Rijnenburg tussen de 22.000 en 25.000 

woningen te bouwen na 2035; 
• de N228 en op/afrit De Meern van de Al2 een essentiele ontsluitingsweg is 

voor inwoners van Montfoort; 
• deze ontsluitingsroute in de spits nu al een knelpunt is; 
• een aanzienlijke investering nodig is in de weginfrastructuur ter plaatse om 

autoverkeer goed te kunnen afwikkelen indien de beoogde woningbouw op 
Rijnenburg plaatsvindt; 

Constaterende dat: 
• in de programmatische verkenning daarentegen juist wordt gesproken van 

het zoveel mogeliijk voorkómen van grote ¡nvesteringen in uitbreiding van 
de capaciteit van de A2, Al2 en de ring Utrecht 

• De Programmatische Verkenning op het gebied van mobiliteit sterk inzet op 
de mogelijkheden van fiets- en openbaar vervoer, deelautos en 
mobiliteitshubs. 

• Voorts constaterende dat gemeente Utrecht grondgebied van gemeente 
Montfoort heeft betrokken bij de programmatische verkenning en in de 
verkenning stelt reeds in gesprek te zijn met gemeente Montfoort; 

Dictum: 

De raad verzoekt het college: 
1. deze gesprekken richting de Uitgangspuntennotitie te intensiveren en 

daarbij het belang van Montfoort bij goede bereikbaarheid per auto en 
openbaar vervoer voor haar inwoners effectief te behartigen; 

2. en daarbij actief het standpunt uit te dragen dat ten behoeve van deze 
bereikbaarheid majeure investeringen in uitbreiding van de capaciteit van 
de A2, Al2 en de ring Utrecht en het openbaar vervoer randvoorwaardelijk 
zijn bij woningbouw in Rijnenburg; 

3. en voorts de raad actief op de hoogte te houden van de voortgang van de 
gesprekken met gemeente Utrecht over dit thema, 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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